
Ottawa – March 1, 2006 — The Right Honourable Beverley McLachlin, Chief Justice of Canada,
welcomes the appointment by Prime Minister Stephen Harper of Mr. Justice Marshall Rothstein to
the Supreme Court of Canada. “Justice Rothstein brings to the Court superb experience, both as a
lawyer and a judge, and he has a profound commitment to the rule of law,” said Chief Justice
McLachlin.  “I look forward to the contribution that this distinguished jurist will make to the work
of the Court.  And I am delighted that Justice Rothstein will be able to take up his duties in time for
the start of the spring session which starts April 10, 2006.”

Justice Rothstein, who sat as a judge on the Federal Court of Appeal, will be sworn in as a justice
of the Supreme Court of Canada on a date to be announced.  

Information: Nancy Brooks, Executive Legal Officer of the Supreme Court of Canada
(613) 996-9296

_______________________________________________________________________

Ottawa, le 1er mars 2006 — La très honorable Beverley McLachlin, Juge en chef du Canada, se
réjouit de la nomination par le premier ministre Stephen Harper de M. le juge Marshall Rothstein
à la Cour suprême du Canada. « L’expérience remarquable du juge Rothstein, à la fois comme
avocat et comme juge, et son attachement profond à la primauté du droit constitueront un atout pour
la Cour », d’affirmer la juge en chef McLachlin. « Je n’ai aucun doute quant à la contribution unique
que cet éminent juriste apportera à nos travaux. Je suis ravie de constater que le juge Rothstein sera
en mesure d’entrer en fonction avant l’ouverture de la session du printemps, prévue pour le 10 avril
2006. »

Le juge Rothstein, qui a siégé à la Cour d’appel fédérale, sera assermenté comme juge de la Cour
suprême du Canada à une date qui sera annoncée ultérieurement.

Renseignements: Nancy Brooks, adjointe exécutive juridique de la Cour suprême du Canada
(613) 996-9296


